
”At blive den man er, med tro på fremtiden – på en skole med plads 
til forskellighed og plads og ansvar for hinanden” 

 

Bestyrelsesmøde	d.	8.	December	2020	
kl.	17:00	–	19:30.	
 
Deltagere: Skoleleder, personalerepræsentant, indbudte og den forældrevalgt bestyrelse. 

Afbud:  

RESPEKT, SELVVÆRD, FÆLLESSKAB, GLÆDE, TRYGHED OG NYSGERRIGHED 

 

 Emne og afsat tid Formål (- Tovholder) og kort om indhold Referat 
 Gert (senior service) (15min) Information  17:00 – 17:15 

Gert fortæller om skolens vinduer og deres 
tilstand.  
Han anbefaler at vi tager fat i en energikonsulent, 
eller energistyrelsen.  
Måske kan friskoleforeningen hjælpe. Han foreslår 
også at vi kan isolere nogle rør.  
Gert synes at vi skal lave et energiudvalg. Han vil 
gerne hjælpe sammen med Hans Frørup  
Maria foreslår at vi tager kontakt til 
støtteforeningen og Rasmus. 
 

 

 
  

 



Kathrin tager kontakt til Gert, Hans Frørup, 
Rasmus, Brøgger og støtteforeningen, så de finder 
hinanden og arbejder sammen.  
 

1 Godkendelse af referat fra de sidste 
møde(r). (0 min) 

Beslutning (Seneste referent(er), alle) 

Kopi til hjemmeside 

17:15 – 17:15 
Morten lægger de foregående referater på 
hjemmesiden og intra.  
 

2 Nyt fra Skolelederen  (15 min) Information (Jesper) 17:15 – 17:30 
Jesper fortæller om Covid-19 tiltag 
Vaskemaskinen er i stykker, vi skal have fat i en ny 
Lønrevisionen har været på besøg. Der var 6 
kommentarer og alle bliver håndteret. 
Trivselsanalysen er tilbage og der er god trivsel. 
Lærerne laver en plan med tiltag, der sendes ud til 
forældrene efter juleferien. 
Det hele kommer på hjemmesiden 
Der er lavet en APV, som viser god trivsel blandt de 
ansatte. De enkelte ting tages på 
samarbejdsudvalget. I Januar gennemgåes 
trivselsundersøgelse og APV med bestyrelsen. 
Jan og Bjørn fikser det to punkter fra lønrevisionen 
sammen med friskoleforeningen. 
 

3 Nyt fra Medarbejderrepræsentant (10 min) Information (Jan) 17:30 – 17:40 
Jan har ikke så meget nyt at fortælle, men bidrager 
gerne til budgetgennemgang og femårsplanen. 
 

4 Budget 21 (40min) Beslutning (Jesper) 17:40 – 18:20 
Bjørn gennemgår budgettet for 2020. Vi følger det 
stadig tæt, men det ser ud til at vi holder det. 
Budget 2021 vedtages. 
Med en lille prisstigning i skolepengene, en halv 
måneds ekstra betaling i sommerferien og et halvt 
års henstand ved kommunen. 



5 5 Årig investeringsplan (40) Diskussion/beslutning (Jesper har 
udlægget) 

18:20 – 19:00 
Jesper gennemgår den femårige indvesteringsplan. 
Kathrin og Peter skaffer et tilbud på en pavillion 
Kathrin kontakter fundraising mht. gardiner fra 
Gardin Lis. Peter spørger ind til gulv i Salen. 
Bålhytte, BMX, og togvognene laves til et punkt. 
Kathrin spørger Uffe om knust asfalt til SFOens 
parkeringsplads. Maria tager kontakt til Jesper om 
håndvaske. It som læringsmål og chromebooks 
tages som et punkt. 
Maria rykker for bussen. 
Gulvvask i juleferien Peter og Maria koordinerer 
det. 
 

5 Forretningsorden og årshjul (15) Beslutning (Jan) 
Forretningsorden hjemmeopgave 
Jan udsender årshjul 
 

19:00 – 19:15  
Den nye forretningsorden er godkendt og 
underskrevet. 
Morten scanner ind og rundsender den. 

6 Kort opdatering fra udvalg (15min) Respektive tovholder indsamler 
status/kontakt/spørgsmål fra udvalg 

- IT gruppe opdatering 
- Støtteforening 
- Fundraising 
- PR 
- Seniorservice 
- Rengøring 

19:15 – 19:30 
Lise har haft kontakt til fundraising. 
Maria følger op på støøteforeningen 

 


